
Vragen m.b.t. SB Doorontwikkeling samenwerking tussen provincie en gemeente Utrecht op het gebied van openbaar vervoer

Partij Nr
.

Vraag / Input Antwoord / Reactie

SGP 1 Opwaarderingsverzoek:

Graag waarderen wij dit stuk op ter bespreking. Wij willen 
ervoor waken dat deze samenwerking zich voltrekt buiten 
het zicht van de Staten. Daarom pleiten wij voor een 
integrale bestudering van dit vraagstuk in samenhang met 
de discussie over de toekomst van het trambedrijf, het 
Netwerkperspectief OV en de aanbesteding van de 
nieuwe concessie. We willen niet dat er nu buiten deze 
trajecten om een soort versterkte samenwerking komt 
tussen provincie en stad zonder dat de Staten 
richtinggevende uitspraken hebben gedaan over ons OV. 
Wij willen niet dat er een intentieovereenkomst wordt 
gesloten vóórdat de Staten een besluit hebben genomen 
over de gewenste inrichting van het OV in de toekomst. 
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